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VÄSTERÅS         

Avdelning 065                                        

Org.nr 878002-2151 

  

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats: 

 

 

240130 kl 13:00-16:00 

Fysiskt 

 

Delges: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Adjungerade: 

Elin Cederberg 

Pernilla Fahlén  

Emma Ivsjö  

Susanne Moell (frånvarande) 

Jonathan Söderberg  

Andjela Blagojevic 

Robin Andreasson 

Bia Rinaldo 

Oscar Glad  

Linda Andersson  

Sara Ström  

 

Valutskottet: Anna-Karin Juhlin, Birgitta 

Romeling, Elin Piispanen  

 

 

§ 95 Sammanträdets öppnande  

Ordförande öppnar mötet.  

 

§ 96 Dagordningens godkännande 

Styrelsen godkänner dagordningen.  

 

§ 97 Val av justerare för mötet 

Styrelsen väljer ledamot Sara Ström som justerare.  

 

§ 98 Föregående protokoll 

Inga synpunkter från föregående protokoll.  

 

§ 99 Information   

• Aktuellt:  

• CESAM-information: Upphandling av företagshälsovård fortsätter. 14 

nya hjärtstartare kommer till stadshuset och sitta nära 

trappuppgångarna. Översyn av skyltar i stadshuset fortsätter. 

Pågående pilot, samtliga bilar skall ha alkolås. Alla bilar har inte det 

dagsläget. Pilot innebär att man skall kunna blåsa på en platta för att få 

ut bilnyckeln i stället för alkolås i bilarna.  

Arbetsmiljöutbildning har alla chefer nu gått. Skyddsombuden ska gå 

är planerat.   
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Både ombud och medlemmar vill ha utbildning i Excel. Cesam har 

sagt nej till generell utbildning.  

Inget nytt om löneavtalet.  Skicka ut mejl om info gällande löneavtalet 

och var vi befinner oss i det.  

Vi går igenom PowerPoint om utbildningar för chefer. 

Cesam kommer ha möte med arbetsgivardelegationen. Våra frågor 

gäller rekrytering av chefer och direktörer och hur vi lockar dem till 

Västerås Stad. Alla nämnder skall gå arbetsmiljöutbildningen. 

Medskick att vi även kan lyfta frågan på medarbetarenivå. 

Lönespannet är för lågt.  

Vi har rapporterat om vilka som ska ha traditionella lönesamtal. De 

platserna vi har valt ut är VUC, HSE, Ekonomiskt bistånd IFF, 

Ekonomicenter, IFF chefer 

• Nya & avanmälda ombud: En nytt ombud till VOF biståndsenheten 

Äldre. Ett nytt på Claudiamottagningen och en på Skillsta. En ny IFF 

Ekonomiskt bistånd.  

• Medlemsförändringar: I skrivande stund är vi 1042 medlemmar för 

Västerås avdelning 065. Från 31/3 – 30/4 har vi 5 utträden, 1/1 - 1/2 

har vi 20 inträden.  

• Medlemsärenden: Ordförande är involverad i arbetsanpassningar, 

coachning inför medarbetarsamtalet, titlar ses över. Ledamot har ett 

ärende på KIFF som handlar om missmatchade arbetsuppgifter i 

förhållande till anställdes roll.  Vice ordförande har ett stort antal 

medlemsärenden, en del på BUF. Ärenden om VUC fortsätter 

gällande lönefrågorna 2020. IFF, ett bra avslut för en medlem.  

• Deltagande i chefsrekryteringar:   

Vikariat EC Miljötillsynsenheten, Miljö- och hälsoskydd- Daniel 

Biträdande rektor till förskolorna Kungsljuset, Nattugglan och 

Tegnergården- Åsa 

Biträdande rektor för förskolorna: Enhagen, Norrängen och Gotö- 

Åsa 

Avdelningschef till Lokal biblioteksverksamhet KIFF- Oscar 

Avdelningschef till Norrmalm gruppbostäder- Bia 

Avdelningschef Hälleborg och Klockarkärleken – Bia  

Avdelningschef Karlslunds äldreboende och servicehus- Emma 

Avdelningschef Ängsgärdet – Linda 

Avdelningschefer Oxbacken – Linda  

Resurschef på IFF – Sara Ström  

Verksamhetschef för AME – Sara Ström 

Biträdande verksamhetschef på förskolan – Jonathan   

Direktör Skultuna och Direktör TFF är klara – Elin  

 

§ 100 Ekonomi 

Kassör går igenom ekonomin.  

 

§ 101 Medlemsutveckling/utbildningar:  

ombud och skyddsombudsutbildningen 

Vi kartlägger lite arbetsplatsbesök. Fritidsgårdar vill vi besöka. Sätta en plan och ha ett 

schema. Kursledare om ombudsutbildning och skyddsombudsutbildning i maj. Sett 

över möjligheten att sammanstråla med andra visionsavdelningar, men detta läggs ned 

då fler avböjt.  
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Utbildningar måste ske tidigare för våra ombud. Riktlinjer säger att avdelningarna ansvarar 

för att utbildningar ska hållas. Två i styrelsen blir kursledare och kan således hålla 

utbildningar snabbare och effektivt. Beslut om detta kommer på nästa styrelsemöte. 

 

 

§ 102 Beslutsärende 

 

Förslag till beslut: Bidrag till pensionärsföreningen, 10 000 kr.  

Beslut: Styrelsen godkänner förslaget. 

 

 

§ 103 Övrigt 

• Årsmöte: Styrelsen går igenom lite praktiska frågor om årsmötet som 

snart sker.  

• Konstituering: En dagordning är gjord för kommande styrelse. 

Praktisk fråga, åker i fyra bilar.  

• Facklig tid-lista.Styrelsen går igenom listan.  

• Chefer. Är man chef så skal man inte kunna vara skyddsombud men 

fortsatt ombud. 

 

 

Förvaltningsombud info:  

o VOF: Planerar att göra en omorganisation på myndighetsdelen. 

Minska ner nattpassen ute i verksamheterna.   

o KIFF: Idrott har fått nya maskiner. Planerat nya samverkansmöten. 

Ekonomin ser bra ut i jämförelse med andra förvaltningar.   

o IFF: Arbetsmiljöverket har reagerat på vissa boenden. 

Riskbedömningar skall göras på olika enheter. Se över löner på 

ekonomiskt bistånd.  

o TFF: HR-chef och huvudskyddsombud gör ett stort arbete med 

kränkande särbehandling och diskrimineringslagen. 8 APT ska 

huvudskyddsombud Elin närvara på.  

o Miljö & Hälsa: Rekryteringar  

o Stadsbyggnadsförvaltningen: Möte igår. Lugnt och bra men vissa 

arbetsplatser har lite tufft. Siffrorna ser bra ut från medarbetarenkäten. 

Arbetsmiljö på arbetsplatsen ska ses över. Se över om man kan lämna 

ut medarbetare till varandra så att kompetens kan nyttjas. Mer 

kommer på nästa samverkan.  

 

§ 104 

  

Vid Protokollet 

 

 

 

Robin Andreasson, sekreterare 

 

 

 

Sara Ström , justerare Elin Cederberg, ordförande 


